
 
 
VERSLAG 43e vergadering van het Seniorenplatform, 
Gehouden op maandag 28 juni 2010, aanvang 09.30, Raadhuis. 
 
 
1. Behoudens Mevr.Sondermeijer en de Heer Haas  ( beide met bericht van verhindering ) was 
het platform compleet. 
Wegens vakantie kan Monique Holleman niet aanwezig zijn. Wij nodigen haar voor de 
komende vergadering uit.                                                                               Actie: secretaris. 
 
De voorzitter en secretaris hebben op persoonlijke titel de bijeenkomst inzake de 
gemeentelijke fusie in de Tuyter bijgewoond en het woord gevoerd. De belangstelling uit de 
bevolking voor deze bijeenkomst was zeer gering. 
 
 
2. Het verslag van de 42e vergadering geeft geen aanleiding tot op- of –aanmerkingen en 
wordt vastgesteld. 
 
 
3. De problemen als gevolg van de aanleg en het in gebruik nemen van het nieuw aan te 
leggen glasvezel netwerk komt aan de orde middels de voorliggende stukken. 
 
Uit de stukken blijkt ondermeer dat er een convenant tussen het CIF en de Gemeente is 
afgesloten. Helaas zit dit niet bij de desbetreffende raadsstukken. Het convenant zal worden 
opgevraagd.                                                                                                   Actie: secretaris. 
 
Na uitvoerige discussie komt het platform tot de navolgende conclusies: 
- het platform is op zich geen tegenstander van de aanleg van een glasvezelnetwerk ook al met 
de toezegging van het CIF dat eventuele andere aanbieders de toegang niet zal worden 
ontzegd. Daarbij zijn domotica-achtige mogelijkheden in de toekomst niet uitgesloten 
 
- gegeven de onduidelijke informatie van Caiway zal het platform zich inspannen om bredere 
informatie te verzamelen en te distribueren onder de 5.600 senioren. 
 
- gegeven de mogelijkheid dat minder draagkrachtige senioren wellicht voor de aanschaf van 
een nieuwe t.v. komen te staan plus een verdubbeling van hun jaarkosten zal het platform 
streven naar een inzet van gelden vanuit bijv. de mogelijke overschotten van de stichting 
kabel televisie. Hiertoe zal het platform zich richten tot de stichting voornoemd. 
 
- deze uitgangspunten zullen ook gecommuniceerd worden via de media. 
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4.Uit het Wmo-beraad wordt verslag gedaan van de bijeenkomst van 10 juni j.l. 
Naar aanleiding van het klant tevredenheids onderzoek zal het beraad in oktober/november 
een bijeenkomst organiseren om de uitkomsten bij belangstellenden te checken. 
Er wordt hard gewerkt aan de vervulling van de 4 vacatures. 
De AWBZ nota 2010-2014 wordt door het Wmo-beraad prima ervaren met veel aandacht 
voor de gebieden waar door de wets -wijzigingen gaten gaan vallen. 
 
 
 
5. Ten aanzien van de nieuwbouw van het Facet en de adviezen m.b.t. sociale cohesie lijkt 
nader beraad over dit onderwerp, ook met het oog op activiteiten in het najaar, gewenst. 
Een delegatie uit het Seniorenplatform is hiertoe beschikbaar. De voorzitter onderneemt actie 
voor de bijeenkomst.                                                                                        Actie: voorzitter 
 
6.Mondeling werd verslag uitgebracht van een bijgewoonde bijeenkomst rondom het thema 
“groeps wonen”. Het was een zeer professionele bijeenkomst al waar vele varianten en 
mogelijkheden van het groepswonen werden uiteengezet. 
 
De klankbord groep “steunpunt mantelzorgers”heeft nu een vernieuwde samenstelling en 
komt deze maand voor het eerst weer bijeen. 
 
De nieuwsbrief had een foutief adres sticker.                                               Actie: secretaris. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
21.07.2010/th.s.b. 
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